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	FNM manufacturer of marine diesel engines offers a new engine HPE 205 with exceptional weight / power ratio, designed to make inroads into the segment of light boats from 20-35 feet, even in twin installation, where the dimensions are fundamental. As a matter of fact, compared with a reduced weight of only 265 kg, the engine delivers a power of 200 HP at 4000 rpm/min with an average consumption of 25 l/h at cruising speed and specially with a significant reduction of emissions. This new engine HPE 205,  can be suitable for shaft drive application, with the sterndrive, with jet drive and several transmissions existing on the market.

FNM Marine manufactures and markets marine diesel engines starting from 40 to 300 HP at its plant in Atella (PZ), supported by a comprehensive network of workshops and dealers spread throughout the Italian territory and in more than 40 countries worldwide. 

FNM is fully aware of its responsibility towards the environment and due to this reason, his goal is to design marine engines that are increasingly environmentally friendly , characterized by recyclable materials at 100% and the compliance with the american standard regulation Tier III.

Our commitment is based on the search of advanced methods to create powerful engines, but at the same time be particularly careful to the environment.

The research for quality along with technological innovation of the manufacturing process, have always been the plus of FNM MARINE, that , with its engineers team, has created one of the best center of development and testing engines, creating an all Italian brand strengthening the Made in Italy.
	FNM производитель судовых дизельных двигателей предлагает новый дизельный двигатель НРЕ 205 с исключительным соотношением вес / мощность, предназначенный для легких катеров от 20 до 35 футов, особенно выгодный для двойной установки в катера, где размеры двигателей имеют первостепенное значение. На самом деле, по сравнению с небольшим весом всего 265 кг, двигатель выдает мощность 200 л.с. при 4000 об./мин. при среднем расходе топлива 25 л/час. при крейсерской скорости и со значительным сокращением выбросов. Двигатель НРЕ 205 предлагается как с редуктором по линии вала, так и с поворотно-откидной колонкой, водометом и всеми существующими на рынке приводами.

FNM Marine производит и продает во всем мире судовые дизельные двигатели от 40 до 300 л.с. на своем заводе в г. Atella (Potenza) в Италии, при поддержке капилярной сети центров сервисного обслуживания, расположенных по всей территории Италии и более, чем в 20-ти странах мира.

FNM в полной мере осознает свою ответственность по отношению к окружающей среде и по этой причине, его цель заключается в разработке судовых двигателей, которые становятся все более экологически чистыми, изготовленными из материалов, подлежащих 100%-ной переработке и соответствующих американскому стандарту Tier III.
Наша цель заключается в поиске передовых методов создания все более мощных двигателей, но в то же время в соблюдении экологических норм  по отношению к окружающей среде.

Постоянное повышение качества и технологические инновации в производственном процессе, всегда были прерогативой фирмы FNM Marine, которая с ее командой инженеров, создала один из лучших Центров по разработке и тестированию двигателей, укрепляя тем самым репутацию итальянской марки Made in Italy.
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